
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr XIV 

XIV Sesja w dniu 21 listopada 2019  
Obrady rozpoczęto 21 listopada 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15.55 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Czerniej 
2. Gerard Depta 
3. Ernest Drazik 
4. Gerard Hanusek 
5. Adrian Juraszek 
6. Radosław Kasprzyk 
7. Elżbieta Kozłowska 
8. Maciej Kriwienok 
9. Adrian Lepiarczyk 
10. Grażyna Tokarska 
11. Mariola Wajda 
12. Roman Wilk 
13. Manfred Wrona 
14. Ilona Wróbel 
15. Henryk Wrzosok 

oraz Burmistrz – Pan Paweł Macha, z-ca Burmistrza – Pani Sylwia Brzezicka –Tesarczyk, 
skarbnik – Pani Anna Szostak, sekretarz – Pan Dominik Klimanek, radca prawny – Pan 
Aleksander Żukowski, a także goście zaproszeni – listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
W momencie otwarcia sesji obecnych było 13 radnych, co czyni obrady prawomocnymi. Na 
sesji nieobecni byli radni Ernest Drazik i Adrian Lepiarczyk. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności; 

2. Przyjęcie porządku obrad ; 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XI/2019; 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XII/2019; 

5. Zatwierdzenie protokołu nr XIII/2019; 



6. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta; 

7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

7.1.Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska; 

7.2.Zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 

7.3.Wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kuźnia Raciborska na okres 10 lat oraz na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy; 

7.4.Wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości stawki tej opłaty; 

7.5.Określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

7.6.Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

7.7.Podatku od środków transportowych; 

7.8.Programu współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2020 rok. 

8. Wnioski; 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

10. Zakończenie.  

Do przedstawionego porządku obrad zgłoszono wniosek : 

- Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad punktu o treści : podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Kanalizacyjnych. 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 
Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 



 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
3. Zatwierdzenie protokołu nr XI/2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu nr XI/2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
4. Zatwierdzenie protokołu nr XII/2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu nr XII/2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
 



 
 
5. Zatwierdzenie protokołu nr XIII/2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu nr XIII/2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Elżbieta Kozłowska 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
Następnie poproszono  gości zaproszonych na sesję , a mianowicie : 

- Agatę Kruszelnicką ( 12 lat ), która zdobyła wicemistrzostwo świata w tańcach urban 
street dance solo juveniles ( potocznie hip-hop ); sylwetkę Agaty przedstawiła trenerka 
Pani Manuela Krzykała; 

- Patryka Ogonowskiego ( 19 lat ) z trenerem Maciejem Kriwienokiem; Patryk  zdobył 
złoty medal na mistrzostwach Europy w Grecji  w Ju-Jitsu; 

- Juliana Stencla ( 16 lat ) z trenerem Maciejem Kriwienokiem, Julian zdobył srebrny 
medal na mistrzostwach Europy w Grecji w ju-jitsu 

Wymienieni otrzymali upominki z rąk Burmistrza Miasta. 
 
6. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta Pan Paweł Macha przedstawił informację dotyczącą spotkań, 
uroczystości, w których brał udział w okresie międzysesyjnym. Burmistrz poinformował , 
że upłynął termin składania ofert na przetarg na remont drogi w Turzu. Oferta zostanie 
wyłoniona w przyszłym tygodniu. Roboty potrwają do końca czerwca 2020 roku. Ulica 
Sobieskiego i Cysterska w Rudach – przetarg jest ogłoszony, jest bardzo duże 
zainteresowanie ofertą.  Zakończył się również projekt drogi między Kuźnią Raciborską,  
a Nędzą. 

   7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
   7.1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – skarbnik, a Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała pozytywnie. 



 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska,.  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
7.2. zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – skarbnik, a Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2019 rok,.  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
7.3. wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Kuźnia Raciborska na okres 10 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia tej umowy. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kuźnia 
Raciborska na okres 10 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
tej umowy.  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 

7.4. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Z-ca Burmistrza przedstawiła stawki w ościennych gminach, w niektórych firmach stawki za 
odbiór śmieci podwyższyły się 300-krotnie lub więcej. Burmistrz – regulamin in house się nie 
zmienił, wysypiska ciągle kalkulują stawki stale je zmieniając; jako gmina mamy najniższe 
stawki w regionie. 

Radny Manfred Wrona – w §2 pkt 1 projektu uchwały stawka za odbiór odpadów wynosi 
19,90zł od osoby, natomiast w pkt 3 jest zapis, że obniża się stawkę o 1zł dla właścicieli 
nieruchomości kompostujących bioodpady w kompostowniku przydomowym. Co to znaczy 
odpady bio, a co zielone ( chodzi o odbiór społeczny ). Gdzie i w jakiej formie mamy je 
gromadzić ? 

Z-ca Burmistrza – obecnie możemy się posiłkować ustawą, która nie określa tego 
jednoznacznie, ale jesteśmy w kontakcie z Ministerstwem Środowiska. W momencie, kiedy 
mieszkaniec złoży deklarację o kompostowaniu, nie będzie mógł oddać bio i zielonych. 
Mieszkańcy, którzy mają kompostowniki, muszą złożyć deklaracje. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu  i Finansów. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawki tej opłaty.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 

7.5. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 



Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – skarbnik, a pozytywnie zaopiniowała Komisja 
Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
7.6. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 

7.7. podatku od środków transportowych 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – skarbnik, a Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podatku od środków transportowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 



Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
7.8. Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2020 rok 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 
7.9. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i 
Kanalizacyjnych. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Marian Kostka – Prezes GPWiK w Kuźni Raciborskiej. 
Projekt uchwały został wprowadzony na sesję, ponieważ zaistniały nowe okoliczności, tzn. 
GPWiK otrzymało nowe środki i muszą one być ujęte w Wieloletnim Planie Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Wodociągowych u Kanalizacyjnych. Dlatego musi być zmieniona 
uchwała Nr XII/113/2019 z 24.10.2019r.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i 
Kanalizacyjnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 
Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, 
Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Ernest Drazik, Adrian Lepiarczyk 
 



8. Wnioski. 
 
9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący podziękował za wszystkie zaproszenia na spotkania, które otrzymał. 
 
10. Zakończenie 
 
 
 

  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Radosław Kasprzyk  

 
Przygotował(a): Katarzyna Emrich 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


